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PROTOKÓŁ Nr  126/06  
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 24 sierpnia  2006r. 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków komisji ( nie obecny: S. Maśliński ) 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Przygotowanie szkół na terenie gminy do rozpoczęcia roku szkolnego. 
5. Sprawy bieżące. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad 1-3 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół  
z poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 4 
 
Dębnica Kaszubska – Pani Dyrektor Elżbieta Fryckowska poinformowała, że do I 
„wchodzi” język angielski, który będzie finansowany ze środków Ministerstwa Oświaty. 
Szkoła przygotowana do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Wykonywane są tylko prace 
kosmetyczne. Zajęcia w Przedszkolu rozpoczęły się 21 sierpnia. Przedszkole zostało 
wyremontowane ze środków gminy. Z własnych środków zakupiono meble do gabinetu 
dyrektora i świetlicy oraz ławki i krzesła do 2 pomieszczeń.  
Z własnych środków zakupiono także: 

- telewizor, DVD, wieżę 
- magnetowid do Przedszkola 
- małą wieżę do Przedszkola i maluchów w szkole w Borzęcinie 

W trakcie roku szkolnego wyremontowano WC i wymieniono okno w gabinecie dyrektora, 
także ze środków własnych. 
Kadra: 

- 51 nauczycieli. Wakat na 3h etyki. 
- 3 nauczycieli tj. P. E. Mackiewicz (religia, świetlica) 15 h, P. J. Gaweł – 6h 

(biblioteka) i P. J. Grota(nauczyciel indywidualny) 16 h nie będą miały pełnego etatu. 
- zatrudniono nowych pracowników: 

- Monika Handke - świetlica 
- Iwona Kośla  - „O” 
- Justyna Grabowska – matematyka z informatyką 
- Beata Dołżycka - przedszkole 
- Anna Frankowska - przedszkole 
- Monika Banaszewska - ½ etatu pedagoga 

- Robert Koska – język angielski – 6h. 
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- Przyjęto 3 praktykantów. 
W Borzęcinie będą oddziały „O”, II i III klasy. Nie będzie I klasy. 
 
Motarzyno – Pan Dyrektor Gabriel Konkel poinformował, że trwa jeszcze malowanie klas, 
lecz zapewnił, że zostanie ukończone przez rozpoczęciem roku szkolnego. W trakcie 
wymiany jest wymiana poszycia dachowego na sali gimnastycznej, która nie będzie 
kolidowała z zajęciami w-fu. Na ukończeniu jest też remont oddziału przedszkolnego – sali w 
starym budynku szkoły. W szkole jest 9 oddziałów + 2 przedszkola (w Motarzynie i 
Budowie). W ubiegłym roku w przedszkolu było 37 dzieci (22 w Motarzynie i 15 w 
Budowie). W Motarzynie zatrudnionych jest 20-tu nauczycieli. Obsługa zgodnie z projektem. 
Prośba Dyrektora: - wyłączyć mieszkanie z administrowania szkoły, kompetencje te może 
przejąć np. Zakład Gospodarki Komunalnej.    
 
Gogolewo – Pani Dyrektor Iwona Warkocka oprowadziła członków Komisji po szkole. Część 
klas została pomalowana, sprzątanie na ukończeniu. Ukończono modernizację stołówki 
szkolnej, wszystko zgodnie z aktualnymi wymogami sanepidu. Najważniejszym problemem 
jest ogrzewanie saki gimnastycznej z zaadoptowanej kotłowni. Pani Dyrektor uważa, że 
najprościej i najtaniej było by doprowadzić ciągiem cieplnym ze szkoły. Ogrzewanie 
elektryczne jest zbyt drogie.     
 
Ad 5 
 
 Komisja nie wnosi zastrzeżeń do funkcjonowania apteki „Pod cisem” w Dębnicy 
Kaszubskiej.  
 
Protokołowała: E. Kuklińska 
                                                                                                                    Przewodnicz ąca 
                                                                                                            Komisji O światy, Kultury, 
                                                                                                                   Sportu i Turystyki  
 
                                                                                                                   / -/Jadwiga Karaś 

 


